
ΕΡΩΤΗΣΗ

       Θεσσαλονίκη, 5/7/2024

Του: Χήτα Κωνσταντίνου, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Υγείας

ΘΕΜΑ: «Διαμαρτυρίες των υγειονομικών του Νοσοκομείου
Μυτιλήνης για υποστελέχωση»

Κύριε Υπουργέ,

Σύμφωνα με ανακοίνωση που εξέδωσε ο Σύλλογος Εργαζομένων του
Νοσοκομείου Μυτιλήνης, η έλλειψη προσωπικού έχει οδηγήσει τους
εργαζόμενους σε αδιέξοδο, καθώς μέσα σε έναν χρόνο τα επείγοντα
περιστατικά αυξήθηκαν σε ποσοστό 41%, με αποτέλεσμα την υπερβολική
εντατικοποίηση της εργασίας τους, η οποία έχει επιφέρει την αναστολή των
ρεπό τους, που, όπως χαρακτηριστικά αναφέρουν, σε ορισμένες περιπτώσεις
αγγίζει το όριο των 60 για κάποιους εξ αυτών. Στην ανακοίνωσή τους εξάλλου
οι υγειονομικοί κάνουν λόγο για γερασμένο προσωπικό (άνω των 50 ετών)
της τάξεως του 80%, αφού δεν έχουν γίνει καθόλου προσλήψεις σε μόνιμο
προσωπικό ούτε καν σε επικουρικούς εδώ και 3 χρόνια.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

1. Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, προκειμένου να ενισχυθεί το
νοσοκομείο με επαρκές επικουρικό προσωπικό;

2.  Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, προκειμένου να προσληφθεί
άμεσα μόνιμο προσωπικό στο εν λόγω Νοσοκομείο;

3. Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, προκειμένου να
μονιμοποιηθούν οι υπάρχοντες επικουρικοί που εργάζονται ήδη στο
Νοσοκομείο;
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